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Vi håper alle har hatt en fin sommer, og ønsker dere velkommen til et nytt barnehageår!  

I løpet av sommerferien har vi sagt farvel til skolestarterne våre, og til sammen fikk vi syv 

ledige plasser på Hvitveisen. Disse er fylt opp med barn som har flyttet over fra Skogstjerna, 

samt noen barn som har kommet inn utenfra. Nå er vi fulltallige med 18 barn, og vi gleder oss 

veldig til å bli enda bedre kjent med dere!  

Når det gjelder de ansatte, så har det også vært noen forandringer. Kamilla har dessverre 

sluttet hos oss, men hun kommer til å dukke opp som vikar gjennom høsten. Stillingen hennes 

blir overtatt av Andrea, fra og med september. Andrea har vært vikar i barnehagen vår mange 

ganger, så de fleste barna kjenner henne godt. I tillegg har vi Anne Britt som skal jobbe 60 % 

hos oss. Hun jobbet på Smørblomsten i fjor, og er dermed også et kjent fjes for mange.  

Resten av personalgruppen er lik som tidligere, med Rebecca, Tina og Martin.  

Siden det er litt endringer på avdelingen vår, så har vi brukt denne måneden til å bli kjent med 

hverandre. Ved å være tilstedeværende ansatte som er nær barna i lek og samspill, så skaper 

vi rom for at nye relasjoner kan oppstå, og at etablerte vennskap kan forsterkes. For de nye 

barna på avdelingen er det viktig å gi dem en trygg og god start i tilvenningsperioden, og at de 

etter hvert kan føle en tilhørighet til gruppen.  

Det tar også litt tid å bli kjent med rutinene og dagsrytmen på avdelingen vår, for eksempel 

når det gjelder måltider, hvilestund, bruk av toalett eller bleieskift, på- og avkledning i 

forbindelse med utelek, samlingsstund og så videre. Rutinene tilpasses og endres ved behov, 

etter hvert som vi blir bedre kjent med årets barnegruppe.   

Hilsen oss på Hvitveisen        


